



QUESTION ONE

Why are the category 5 products included in the “combined categories rule”?

RESPONSE ONE

Category 1, 2 and 5 were combined for reasons of compatibility and contract purposes. As shown in Annex A of the RFB, it is allowed to combine these categories. They were also combined in order to meet our tight deadlines and limit order quantities.

QUESTION TWO

What justification is there as to why the (category 5, dual monitor arm and power supply) products required, which simply clamp on to the worksurfaces would need to be in the combined category?

This is typically for design matching or compatibility, which would be irrelevant for a clamp to worksurface product.

This would preclude us from bidding on the cat 5 products which we offer (we do not have an SA cat 1 &2) and prevent Canada from getting the best possible price on those items in Cat 5.

RESPONSE TWO

We understand that this may preclude certain companies from bidding, please see response one.

QUESTION THREE

Can you please clarify if the power module under category 5, GO cuid #5PMOWKSMTACPWRXXXXX, requires AC power & USB or only AC power?

According to the code and description, no USB are required, however in the panel matrix, the description calls for USB and power. Please confirm

RESPONSE THREE

The power module should have both AC power & USB.

QUESTION FOUR

Could you please confirm what the total panel height should be? Is 42-48" total height accurate?

RESPONSE FOUR

The panel total height should be between 42" to 48" total.

QUESTION FIVE

Can you please advise if a plastic cable tray for wire management under height adjustable tables be accepted instead of the requested metal?

RESPONSE FIVE

We have chosen to go with metal cable trays because of the amount of cables and equipment required to be supported. We will not accept plastic cable trays.

QUESTION SIX

You have requested frosted privacy screens in Category 1a Panels. Please confirm if you want either (a) framed glass add-on panel (Cat.1a); or (b) a glass blade panel mounted privacy screen (Cat.1b). If (b) glass blade panel mounted privacy screen is required, please revise the RFB to include the GoCUID# for the size and options required under Category 1b.

RESPONSE SIX

We want to go with (b) a glass blade panel mounted privacy screen (Cat.1b). Therefore, please add the following products to the RFB, for Phase 1 & Phase 2. Products to be added on the Panel Matrix and Furniture Parts List from PDF drawings that were provided as well.

PHASE 1 – PURCHASED AND DELIVERED BEFORE MARCH 31 2021. INSTALLATION AFTER APRIL 1 2021.

Category 1B

P-1.5	1bCPSXXNXXL24XFRNNN	COMPONENT SYSTEM ACCESSORY, PRIVACY SCREEN, PANEL MOUNTED, MAXIMUM 610MM WIDE, ACRYLIC/GLASS FROSTED. NOTE: TO BE COMBINED WITH P-1. P-1 AND P-1.5 TOTAL HEIGHT COMBINED SHOULD BE WSPH.	21
P-3.5	1bCPSXXNXXL48XFRNNN	COMPONENT SYSTEM ACCESSORY, PRIVACY SCREEN, PANEL MOUNTED, MAXIMUM 1219MM WIDE, ACRYLIC/GLASS FROSTED. NOTE: TO BE COMBINED WITH P-5. P-5 AND P-3.5 TOTAL HEIGHT COMBINED SHOULD BE WSPH.	21
NSA Products			
P-6.5	n/a	COMPONENT SYSTEM ACCESSORY, PRIVACY SCREEN, PANEL MOUNTED, MAXIMUM 1524MM WIDE, ACRYLIC/GLASS FROSTED. NOTE: TO BE COMBINED WITH P-6. P-6 AND P-6.5 TOTAL HEIGHT COMBINED SHOULD BE WSPH.	45

PHASE 2 - PURCHASED, DELIVERED AND INSTALLED BETWEEN APRIL 1 2021 AND MARCH 31 2022.

Category 1B			
P-1.5	1bCPSXXNXXL24XFRNNN	COMPONENT SYSTEM ACCESSORY, PRIVACY SCREEN, PANEL MOUNTED, MAXIMUM 610MM WIDE, ACRYLIC/GLASS FROSTED. NOTE: TO BE COMBINED WITH P-1. P-1 AND P-1.5 TOTAL HEIGHT COMBINED SHOULD BE WSPH.	66
P-2.5	1bCPSXXNXXL36XFRNNN	COMPONENT SYSTEM ACCESSORY, PRIVACY SCREEN, PANEL MOUNTED, MAXIMUM 914MM WIDE, ACRYLIC/GLASS FROSTED. NOTE: TO BE COMBINED WITH P-2.	36

		P-2 AND P-2.5 TOTAL HEIGHT COMBINED SHOULD BE WSPH.	
P-3.5	1bCPSXXNXXL48XFRNNN	<p>COMPONENT SYSTEM ACCESSORY, PRIVACY SCREEN, PANEL MOUNTED, MAXIMUM 1219MM WIDE, ACRYLIC/GLASS FROSTED.</p> <p>NOTE: TO BE COMBINED WITH P-3, P-4 and P-5.</p> <p>P-3 & P-3.5, P-4 & P-3.5, P-5 & P-3.5 TOTAL HEIGHT COMBINED SHOULD BE WSPH.</p>	54

QUESTION 1

Pourquoi est-ce que les produits de la catégorie 5 sont-ils inclus dans la "règle de combinaison de catégories" ?

RÉPONSE 1

Les produits des catégories 1, 2 et 5 ont été regroupés pour des raisons de compatibilité et d'attribution du contrat. Tel que démontré dans l'Annexe A de l'IAS, il est permis de combiner ces catégories. Elles ont aussi été combinées afin de nous permettre de rencontrer des délais serrés et de limiter la quantité de commandes.

QUESTION 2

Quelle est votre justification afin de combiner les produits exigés de la catégorie 5 (support d'écran deux bras et modules d'alimentation), produits qui sont simplement fixés par une pince sur la surface de travail, aux produits des catégories 1 et 2 ?

Ceci est habituellement fait pour des raisons de design, compatibilité et d'assortiment, ce qui est hors propos pour un produit comme une pince fixé à une surface.

Ceci nous empêcherait de soumissionner sur les produits de la catégorie 5 que nous offrons (nous n'avons pas d'AMA pour les catégories 1 & 2) et empêcherait le Canada d'obtenir les meilleurs prix possibles sur les produits de la catégorie 5.

RÉPONSE 2

Nous comprenons que ceci empêche certaines compagnies de soumissionner, veuillez-vous référer à la réponse 1.

QUESTION 3

Pouvez-vous clarifier si les modules d'alimentation sous la catégorie 5, GoCuid # 5PMOWKSMTACPWRXXXXX, nécessite l'alimentation C.A. & connexion USB ou s'il nécessite seulement l'alimentation C.A. ?

Selon le code et la description, pas de connexion USB est n'est demandée, par contre dans la matrice des panneaux, la description indique qu'une alimentation C.A. et connexion USB sont nécessaires. Veuillez s.v.p. confirmer.

RÉPONSE 3

Les modules d'alimentation doivent avoir l'alimentation C.A. ainsi que la connexion USB.

QUESTION 4

Pouvez-vous confirmer quelle est la hauteur total désirée pour les panneaux ? Est-ce que 42"-48" de hauteur totale est exact ?

RÉPONSE 4

La hauteur totale des panneaux doit être entre 42" à 48".

QUESTION 5

Pouvez-vous confirmer si une gestion de câbles (cable tray) en plastique installée sous la surface de travail ajustable serait acceptée au lieu d'en métal, tel que demandé ?

RÉPONSE 5

Nous avons choisi une gestion de câbles en métal due au montant de câbles et équipement nécessaires qui doivent être supportés. Nous n'accepterons pas de gestion de câbles en plastique.

QUESTION 6

Vous avez demandé des écrans privés givrés dans la catégorie 1a Cloisons. Veuillez confirmer si vous désirez (a) cloison verre encadré (cat. 1a) ; ou (b) cloison d'intimité en verre monté sur cloison (Cat.1b). Si (b) cloison d'intimité en verre monté sur cloison est exigé, veuillez réviser l'IAS afin d'inclure le # GoCuid pour la dimension et les options demandées sous la catégorie 1b.

RÉPONSE 6

Nous choisissons d'aller avec (b) cloison d'intimité en verre monté sur cloison (Cat.1b). Veuillez donc ajouter les produits suivants à l'IAS pour les Phases 1 et 2. Les produits doivent aussi être ajoutés aux Panneaux Types et à la Liste des Pièces des dessins PDF fournis.

PHASE 1 – À ÊTRE ACHETÉ ET FOURNI AVANT LE 31 MARS 2021. INSTALLATION À ÊTRE COMPLÉTÉE APRES LE 1 AVRIL 2021.

Catégorie 1b			
P-1.5	1bCPSXXNXXL24XFRNNN	<p>ACCESSOIRES, CLOISON D'INTIMITÉ, MONTÉ SUR CLOISON, MAXIMUM 610MM LARGE, ACRYLIQUE/VERRE GIVRÉ.</p> <p>NOTE: DOIT ÊTRE COMBINÉ AVEC P-1.</p> <p>HAUTEUR TOTALE DE P-1 ET P-1.5 COMBINÉS DOIT ÊTRE HAUTEUR POUR UNE INTIMITE AU NIVEAU DE LA SURFACE DE TRAVAIL.</p>	21
P-3.5	1bCPSXXNXXL48XFRNNN	<p>ACCESSOIRES, CLOISON D'INTIMITÉ, MONTÉ SUR CLOISON, MAXIMUM 1219MM LARGE, ACRYLIQUE/VERRE GIVRÉ.</p> <p>NOTE: DOIT ÊTRE COMBINÉ AVEC P-5.</p> <p>HAUTEUR TOTALE DE P-5 ET P-3.5 COMBINÉS DOIT ÊTRE HAUTEUR POUR UNE INTIMITE AU NIVEAU DE LA SURFACE DE TRAVAIL.</p>	21
Produits non disponibles dans le cadre d'un AMA			
P-6.5	n/a	<p>ACCESSOIRES, CLOISON D'INTIMITÉ, MONTÉ SUR CLOISON, MAXIMUM 1524MM LARGE, ACRYLIQUE/VERRE GIVRÉ.</p> <p>NOTE: DOIT ÊTRE COMBINÉ AVEC P-6.</p> <p>HAUTEUR TOTALE DE P-6 ET P-6.5 COMBINÉS DOIT ÊTRE HAUTEUR POUR UNE INTIMITE AU NIVEAU DE LA SURFACE DE TRAVAIL.</p>	45

PHASE 2 – À ÊTRE ACHETÉ, LIVRÉ ET INSTALLÉ ENTRE LE 1 AVRIL 2021 AU 31 MARS 2022.

Catégorie 1b			
P-1.5	1bCPSXXNXXL24XFRNNN	<p>ACCESSOIRES, CLOISON D'INTIMITÉ, MONTÉ SUR CLOISON, MAXIMUM 610MM LARGE, ACRYLIQUE/VERRE GIVRÉ.</p> <p>NOTE: DOIT ÊTRE COMBINÉ AVEC P-1.</p> <p>HAUTEUR TOTALE DE P-1 ET P-1.5 COMBINÉS DOIT ÊTRE HAUTEUR POUR UNE INTIMITE AU NIVEAU DE LA SURFACE DE TRAVAIL.</p>	66

P-2.5	1bCPSXXNXXL36XFRNNN	<p>ACCESSOIRES, CLOISON D'INTIMITÉ, MONTÉ SUR CLOISON, MAXIMUM 914MM LARGE, ACRYLIQUE/VERRE GIVRÉ.</p> <p>NOTE: DOIT ÊTRE COMBINÉ AVEC P-2.</p> <p>HAUTEUR TOTALE DE P-2 ET P-2.5 COMBINÉS DOIT ÊTRE HAUTEUR POUR UNE INTIMITE AU NIVEAU DE LA SURFACE DE TRAVAIL.</p>	36
P-3.5	1bCPSXXNXXL48XFRNNN	<p>ACCESSOIRES, CLOISON D'INTIMITÉ, MONTÉ SUR CLOISON, MAXIMUM 1219MM LARGE, ACRYLIQUE/VERRE GIVRÉ.</p> <p>NOTE: DOIT ÊTRE COMBINÉ AVEC P-3, P-4 ET P-5.</p> <p>HAUTEUR TOTALE DE P-3 & P-3.5, P-4 & P-3.5 ET P-5 & P-3.5 COMBINÉS DOIT ÊTRE HAUTEUR POUR UNE INTIMITE AU NIVEAU DE LA SURFACE DE TRAVAIL.</p>	54